
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 21. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 665
Hvad er ministerens argumenter for, at det skulle være rimeligt, at der årligt gives ca. 
1,8 mia. kr. i statsstøtte til fagforeningerne? Beløbet er opgjort som skatteværdien af 
fradragsretten for fagforeningskontingent jf. besvarelse fra skatteudvalget på spørgsmål 
nr. 371 af 20. april 2018, SAU Alm. Del., hvoraf det fremgår, at skatteværdien udgør 26 
pct. af den samlede fagforeningskontingentbetaling på ca. 7 mia. kr. i 2016.
Der henvises til regeringens udspil »Danmark kan mere I«.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Niels Flemming Hansen (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Niels.Hansen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjarne Laustsen
formand
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